
PROTOKÓŁ Nr XXV.2013

z XXV sesji VI kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
25 marca 2013 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 13.00 – 17.45

W sesji uczestniczyło 13 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń – Radna Henryka Kapuścik.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                - Andrzej Kucharczyk
- Sekretarz Gminy                                                         - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                          - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                             - Dariusz Kowalski
- dyr. GZOS                                                                   - Alina Piśniak
- dyr. GOPS                                                                   - Aneta Maj-Desperak
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie  prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.
7. Drogi powiatowe na terenie Gminy Przystajń (Starosta Kłobucki).
8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Przystajń z organizacjami pozarządowymi 

za rok 2012 (podinsp. M. Okaj).
9. Sprawozdanie z realizacji zadań wspierania rodziny za rok 2012 (dyr. GOPS).
10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) zawarcia  porozumienia  z  Powiatem  Kłobuckim  dotyczącego  wspólnej  realizacji  zadania 
publicznego  tj.  opracowania  ekspertyzy  hydrogeologicznej  dotyczącej  możliwości  pozyskania 
i  zagospodarowania energii  ze źródeł  geotermalnych w Powiecie  Kłobuckim w formie  studium 
hydrogeologicznego (podinsp. M. Okaj).  
2) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego (Skarbnik Gminy).
3) uchwalenia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka (dyr. GOPS).
4) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2013-2015 (dyr. GOPS).
5) zmiany uchwały nr XXIII.170.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 18 lutego 2013 r. w sprawie  
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy (podinsp. Ł. Grajcar).
6) likwidacji Gminnego Przedszkola Publicznego w Kuźnicy Starej (dyr. GZOS).
7) zaciągnięcia kredytu na budowę kompleksu sportowego w Przystajni (Skarbnik Gminy).
8) sposobu i trybu umarzania,  odraczania lub rozkładania na raty należności mających charakter 
cywilnoprawny  przypadających  Gminie  Przystajń  i  jej  jednostkom  podległym  oraz  wskazania 
organów do tego uprawnionych (Skarbnik Gminy).
9) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2013-2021 (Skarbnik Gminy).

11. Zajęcie stanowiska w sprawie propozycji Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Trójcy w Przystajni
       dotyczącego budynku „Sukiennic”.
12. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania radnych.
13. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
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A d 1
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń, Radna Henryka Kapuścik. Powitała 
wszystkich obecnych na sali. 

A d 2
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad – na sali obecnych jest 13 Radnych. 
Nieobecni: Radny Adam Biernacki i Radny Marek Zabawa. 

A d 3
Przewodnicząca przedstawiła Radnym propozycję porządku obrad. Zaproponowała autopoprawkę do 
porządku obrad poprzez wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr XXIII.170.2013  Rady Gminy Przystajń z dnia 18  lutego 2013  r.  w sprawie wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy, ponieważ w przedstawionym projekcie uchwały brak 
jest  podstawy prawnej  i  wprowadzenie  dodatkowego projektu uchwały  w  sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXIV.177.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej  na  wykonanie  otworu  studziennego  ujmującego  wody podziemne z  utworów jury 
dolnej  na  działce  nr  ewid.  545/4  w Przystajni. Przeczytała  pismo złożone  przez  Skarbnika  Gminy 
odnośnie  tego  projektu  uchwały. RIO  zakwestionowało  podstawę  prawną  w  tej  podjętej  uchwale 
i w związku z tym konieczna jest zmiana uchwały. Projekt uchwały zostanie wprowadzony w punkcie 
10 jako podpunkt 10. Porządek obrad został zaakceptowany przez Radę Gminy Przystajń. 

A d 4
Przewodnicząca poinformowała,  że protokół  był  wyłożony w biurze Rady Gminy,  można było się 
z  nim zapoznać.  Dlatego zadała  pytanie  kto  z  Pań i  Panów Radnych jest  za  przyjęciem protokołu 
z poprzedniej sesji bez głośnego czytania. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie (13 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym – stanowiące załącznik 
do protokołu. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś uwagi i zapytania do sprawozdania Wójta?
Radny  Edward  Chamela: Czy  mógłbym  dowiedzieć  się  coś  więcej  na  temat  ekspertyzy 
hydrogeologicznej  dotyczącej  możliwości  pozyskania  i  zagospodarowania  energii  ze  źródeł 
geotermalnych w Powiecie Kłobuckim?
Wójt: Wszystkie gminy powiatu kłobuckiego weszły w taki projekt i żeby przygotować przynajmniej 
opracowanie techniczne to są potrzebne środki i na ten cel gminy się składają po 1 500,00 zł.
Podinspektor Marta Okaj przeczytała pismo w tej sprawie.
Wójt: Jest to stara sprawa, była już przedstawiana na forum Rady, dlatego są przygotowane projekty 
uchwał.

Ad 6
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji – Radny 
Mieczysław Kwaśny. 
Radny Jan Sas: Czy coś więcej wiadomo na temat tego prądu w Zespole Szkół w Przystajni? 
Dyrektor GZOS: Mam tylko pismo od Dyrektora Zespołu Szkół w Przystajni z którego wynika, że na 
początku marca zmieniono taryfy z droższej na tańszą. Wystąpiono także o montaż rejestratora profilu  
mocy oraz szczegółowy biling.
Radny Jan Sas:  Temat był wakacyjnego zużycia energii. Ile czasu można czekać na odpowiedź? Tą 
sprawę trzeba jakoś wyjaśnić. Może słuszne było to zużycie.
Dyrektor  GZOS:  Cały  czas  utrzymujemy,  że  tak  było.  Czasu  się  nie  cofnie.  Na  wakacje  bojler  
wyłączymy całkowicie.
Wójt: Jeśli jest wyjaśnienie Dyrektora takie, a nie inne to Pani Dyrektor nie jest w stanie powiedzieć  
nic więcej. Była rozmowa, żeby zamontować urządzenie sterujące przy bojlerze, bo po co ta grzałka ma  
grzać wodę cały czas skoro się z niej nie korzysta. 
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Radny Edward Chamela: Chodzi o to, że Dyrektor Zespołu Szkół w Przystajni napisał, że nie opłaci 
się wprowadzenia taryfy nocnej.
Wójt: Pani Dyrektor, czy jest potrzeba wprowadzenia taryfy nocnej?
Dyrektor GZOS: Nie ma potrzeby, ponieważ zużycie energii jest w dzień.
Skarbnik:  Mam taką uwagę odnośnie wzrostu zatrudnienia w księgowości. Zatrudnienie nie wzrosło. 
Były trzy osoby i są trzy osoby. Nie było tylko stanowiska Głównej Księgowej. 
Dyrektor GZOS: Mam też taką uwagę, że my nie posiadamy takiego oddziału przedszkolnego, który 
spełniałby te kryteria odnośnie tego dofinansowania. Będę tą sprawę monitorowała. 
Radny Jan Sas: Ile kosztuje energia w szkołach i przedszkolach w skali roku? 
Dyrektor GZOS: Musiałabym to sprawdzić. Teraz nie pamiętam.
Radny Jan Sas: Co z tymi kotłami? Czy temat jest zamknięty?
Dyrektor GZOS: Nie. W tej chwili robią projekt.

Ad 7
Drogi powiatowe na terenie Gminy Przystajń  .  
Przewodnicząca  przywitała  przedstawiciela  Starostwa  Powiatowego  w Kłobucku  Pana Zbigniewa 
Wydmucha  –  Dyrektora  Powiatowego Zarządu Dróg  w Kłobucku i  poprosiła  o  przedstawienie 
informacji na temat dróg powiatowych na terenie Gminy Przystajń. 
Dyrektor  PZD  w  Kłobucku:  Staramy  się  pozyskiwać  środki  zewnętrzne  na  budowę  dróg 
powiatowych.  Złożyliśmy  wniosek  na  budowę  drogi  powiatowej  w  Kamińsku  na  terenie  Gminy 
Przystajń. Z tego co wiem to Gmina Przystajń nie wyraziła woli na współfinansowanie tej inwestycji.  
Mamy przeprowadzony przetarg na remonty dróg powiatowych, jest już zawarta umowa z wykonawcą, 
ale obecna pogoda nie pozwala na remonty dróg powiatowych patcherem (remonterem ciśnieniowym), 
ponieważ nie może być spadków temperatury poniżej 0°C. 
Przewodnicząca: Na jaką kwotę będą opiewały te remonty?
Dyrektor PZD w Kłobucku:  800 000,00 zł, ale na tą kwotę składają się remonty dróg powiatowych 
i wojewódzkich. Na terenie Gminy Przystajń wszystkich dróg powiatowych jest ok. 50 km.
Przewodnicząca: Co z drogami o nawierzchni gruntowej?
Dyrektor PZD w Kłobucku:  Również będą remontowane. Droga, która Państwa bardzo interesuje, 
czyli droga Kuźnica Nowa – Stany musiałaby mieć szerokość pasa drogowego 20 m, zgodnie z Planem 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Przystajń. Droga ta została zajeżdżona tak jak było jeżdżone, 
więc trzeba byłoby to uregulować. To wszystko można byłoby wykonać, ale ograniczają nas niestety 
możliwości finansowe.
Wójt: Nas  najbardziej  interesują  te  drogi  gruntowe powiatowe,  gdzie  mieszkają  mieszkańcy,  czyli  
Kamińsko przez wieś i Wilcza Góra przez wieś.
Radny Edward Chamela: Trzeba zrobić drogi powiatowe, gdzie mieszkają ludzie, a są na nich duże 
dziury, czyli takie drogi jak Górki, Stany, Ługi-Radły, Kamińsko. 
Radny Jan Sas: Droga Kuźnica Nowa – Stany jest drogą dojazdową do pól i na tą drogę można byłoby  
uzyskać 60 % dofinansowanie. Tam jest tylko 1 budynek przy wjeździe na tą drogę. Jestem ciekawy kto 
wymyślił, że ta droga na Kamińsku miałaby zostać zrobiona. Służyłaby ona tylko paru osobom.
Przewodnicząca: Pan Wójt dzwonił do Starostwa Lublinieckiego i oni tej drogi nie zamierzają dalej  
robić, droga byłaby zrobiona tylko do mostu, więc w związku z tym była taka nasza decyzja. 
Radny Jan Sas: Rowy również powinny zostać wyczyszczone.
Radna Danuta Sendal: Droga z Przystajni na Kostrzynę. Miała ta droga zostać zrobiona, ale do tej  
pory nic nie zostało tam zrobione. To samo jest z rowami.
Radny Marek Jelonek: Myśmy jako Komisja Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury wystąpili z pismem 
na temat dróg powiatowych. 
Dyrektor PZD w Kłobucku: W ciągu najbliższych dwóch dni powinna być na to pismo odpowiedź. 
Radny Jozef Chrzęstek:  W Borze Zajacińskim na ul. Węzina nie zostały zrobione przepusty i rowy, 
zapomniano o ich zrobieniu.
Radny Benon Szymanek: Czy będzie robione coś na Górkach-Stanach?
Radny Janusz Leśniak:  Czy będzie coś robione w Przystajni na ul. Bór? Kiedy tak realnie zostaną 
wykonane te remonty dróg?
Wójt: Będziemy wiercić studnię i przy płukaniu studni będziemy wpuszczali wodę do rowu i dlatego 
wystąpiliśmy z pismem odnośnie wyczyszczenia tego rowu w Przystajni na ul. Bór.
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Radny Marek Jelonek:  W Borze Zajacińskim na ul.  Węzina woda płynie środkiem drogi,  wzdłuż 
jezdni. Samo położenie nawierzchni pokazuje, że coś jest nie tak.  
Radny Jan Sas: Mam taką propozycję.  Może Pan Dyrektor  znalazłby czas  i  spotkałby się  z  tymi 
ludźmi, którzy są zainteresowani tą drogą w Borze Zajacińskim na ul. Węzina?
Radny Józef Chrzęstek: Chciałem tylko dodać, że jest to już od trzech lat zgłaszane i nic się z tym nie  
robi.
Radny Edward Chamela: W Przystajni na ul. Bór od piekarni do Wistalu (lewa strona pobocza jest  
obniżona), tam się idzie zabić. 
Dyrektor PZD w Kłobucku:  Moja rola w tej chwili jest bardzo niewdzięczna, ponieważ ja tego nie 
robiłem. Na tym stanowisku jestem dopiero od dwóch miesięcy.  W miarę  możliwości  finansowych 
postaram się tymi sprawami zająć. 
Radny Marek Jelonek: Tam w Borze Zajacińskim na ul. Węzina jest niecka na asfalcie.
Dyrektor PZD w Kłobucku: Sprawdzimy to.
Wójt: Problemów tam jest więcej. Sytuacja jest tam taka, że na tym odcinku nie ma rowów. 
Dyrektor PZD w Kłobucku: Najlepiej jechać na tą drogę w Borze Zajacińskim ul. Węzina wtedy kiedy 
będzie deszczowa pogoda. Na ul. Bór w Przystajni pobocze się rozjechało (jest zdeformowane) i trzeba  
będzie to naprawić. Duże samochody niszczą pobocza przy mijaniu. Do końca maja 2013 r. remonty 
muszą być wykonane na terenie całego powiatu. W miesiącach późniejszych remonty również w miarę 
potrzeby będą wykonywane.
Radny Józef Chrzęstek:  Na Niwkach był  remont mostu i  jest  tam postawiony znak ograniczający 
tonaż do 12 ton.
Dyrektor PZD w Kłobucku:  To nie jest most, który został wykonany niedawno i w związku z tym 
rzeczoznawca  wydał  taką  decyzję.  W  Przystajni  na  ul.  Bór  –  tam  jest  zaplanowana  kanalizacja  
deszczowa w związku z planowaną inwestycją, jaką ma być Biedronka. Ma ją wykonać inwestor. Droga  
Przystajń – Kostrzyna jest niestety w fatalnym stanie. 
Sołtys  Elżbieta  Krawczyk:  W  Kostrzynie,  tam  gdzie  jest  przedszkole  to  na  asfalcie  jest  takie  
załamanie.
Radny Jan Sas: Od Borlochy do Mrówczaka był robiony remont i ta droga wygląda praktycznie tak jak 
była, ponieważ wcześniej były dziury, a teraz są tzw. „baranki”.
Radna Danuta Sendal: Może lepiej byłoby te zniszczone kawałki asfaltu wyciąć i zrobić fragmentami 
nowe odcinki.
Sołtys Elżbieta Krawczyk: Czy Pan Dyrektor wie coś na temat odwodnienia drogi w Kostrzynie?
Dyrektor PZD w Kłobucku: Nie jest takie odwodnienie zaplanowane. Wyboje (dziury) wycinamy, ale 
tylko  w  takich  przypadkach,  gdzie  nawierzchnia  jest  w  miarę  stabilna.  Tak  się  dzieje  na  drogach  
wojewódzkich,  ponieważ  taka  nawierzchnia  ma  kilka  warstw  i  wiemy,  że  wycinając  nie  nastąpi 
popsucie nawierzchni obok. Natomiast na słabych nawierzchniach asfalt spękałby obok i najlepiej takie  
uszkodzenie zostawić bez wycinania. Takie uszkodzenia są likwidowane emulsją na gorąco.
Radny Edward Chamela: Ja myślałem, że jak się Dyrektor zmienił to tych remontów patcherem nie 
będzie robionych. Po co te pieniądze na ten patcher wydawać, to nic nie daje.
Wójt: Trzeba robić remonty patcherem, trzeba również remonty robić masą na gorąco i masą na zimno. 
Wszystkiego się nie da załatwić jedną metodą.
Dyrektor PZD w Kłobucku:  Temat nie jest taki prosty jakby się wydawało. Niestety nasze drogi są 
fatalne. Masą na gorąco nie można małych dziur uzupełniać. Je trzeba robić grysem i emulsją, czyli  
patcherem. Trzeba stosować różne technologie.
Radny Andrzej Tomziński: Jak tiry jadą to, aż się wszystko trzęsie, ponieważ te studzienki się ruszają 
na ul. Częstochowskiej w Przystajni.
Dyrektor PZD w Kłobucku: Jeśli chodzi o drogi wojewódzkie to my robimy (przeprowadzamy) tylko 
bieżące utrzymanie, czyli utrzymanie zieleni, zimowe utrzymanie (odśnieżanie, zwalczanie śliskości) 
i  bieżące  remonty.  Jeśli  byłyby to  3  –  4  studzienki  to  można byłoby to  potraktować  jako  bieżące  
remonty, ale przy przebudowie już nie, ponieważ my nie zajmujemy się przebudowami.
Radna  Danuta  Sendal: Zastanawiałam  się  dlaczego  na  ul.  Częstochowskiej  w  Przystajni  pług 
odśnieżał wodę, a na Kostrzynie leżał na drodze śnieg.  
Dyrektor PZD w Kłobucku:  Jeśli  chodzi  o  drogi  wojewódzkie to  są one traktowane w wyższym 
standardzie. Są inne wymagania, jeśli chodzi o ich odśnieżanie. Nie można porównywać standardów 
odśnieżania dróg powiatowych i wojewódzkich.
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Radny Jan Sas: Chciałem zapytać o drogę Praszczyki – Kłobuck, jakie tam są przyszłościowe plany,  
czy te niezrobione odcinki planujecie zrobić?
Dyrektor PZD w Kłobucku:  Ta  droga  od  Kałmuków do  Hutki  była  wykonywana,  budowana  od 
podstaw i wtedy musiały być tam zaprojektowane rowy i przepusty. Ta droga była tam nieprzejezdna.  
Nawet ciągnikiem było trudno przejechać. 
Wójt:  Chodzi mi o te drogi zgłoszone do Perspektywy 2014 - 2020. Starostwo zaproponowało kilka 
tych ciągów. Chciałem zapytać za, którym ciągiem jest Pan Dyrektor? Ja jestem za ciągiem Przystajń –  
Lgota.  Wg  mnie  to  byłoby  najszybsze  połączenie  z  węzłem  autostradowym.  Czy  nie  udałoby  się 
przebudować całego rowu na ul. Częstochowskiej w Przystajni, bo tam woda wychodzi na drogę przy  
większych ulewach?
Dyrektor PZD w Kłobucku: Na pewno to zadanie na ul. Częstochowskiej w Przystajni nie może być 
wykonane z remontów bieżących. Proponuję, żeby gmina wystąpiła z wnioskiem do Marszałka w tej  
sprawie. Jeśli ja bym miał opiniować ciąg, a tak nie jest, to wskazałbym ten ciąg, o którym mówił Pan 
Wójt, ale ja tego nie opiniuję.
Radny Benon Szymanek: Co będzie robione w Górkach?
Dyrektor  PZD  w  Kłobucku:  Tą  drogę  od  Stanów  w  kierunku  Górek,  jak  również  ten  odcinek 
w  Ługach-Radłach  w  kierunku  Kościoła  wykazaliśmy  w  katalogu  dróg,  które  mogłyby  dostać 
dofinansowanie. Staraliśmy się uzyskać te środki z tzw. funduszu na usuwanie skutków powodzi, ale nie 
zostało to pozytywnie rozpatrzone przez Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji. Te drogi będziemy 
remontować. Do końca maja 2013 r. powinny zostać wyremontowane.
Radny Jan Sas: Co będzie robione w tym roku w powiecie?
Dyrektor PZD w Kłobucku: Mamy do zrobienia trzy zadania, czyli droga Ostrowy – Kocin (na terenie 
Gminy Miedźno), droga Krzepice – Lipie i most w miejscowości Dankowice – Piaski.
Radny Andrzej Tomzinski: Czy coś wiadomo na temat obwodnicy Panki - Przystajń, bo tam 40 lat ten 
teren jest zablokowany na obwodnicę.
Dyrektor PZD w Kłobucku:  Plan  miejscowy zagospodarowania  przestrzennego  Gminy Panki  nie 
przewiduje budowy obwodnicy,  ponieważ Gmina Panki  odblokowała ten  teren przy zmianie planu.  
Musielibyście zmienić ten zapis u siebie przy zmianie planu zagospodarowania przestrzennego. 
Wójt: Jak będzie taka wola Rady Gminy Przystajń, żeby odblokować teren pod budowę obwodnicy to  
przygotujemy odpowiedni zapis w uchwale o zmianie planu.
Dyrektor PZD w Kłobucku: Rozumie, że nie są Państwo zadowoleni z tych informacji, które tutaj 
przekazałem, ale przekazałem informacje, które są zgodne z tym co jest możliwe.
Wójt: Jeśli chodzi o wnioskowanie zadań to możemy wskazać drogę po Górkach-Stanach oraz drogę na 
Kostrzynę do programu budowy dróg tzw. „schetynówek”.
Dyrektor PZD w Kłobucku: Powiem w ten sposób. Jeśli będzie Państwa zaangażowanie w kierunku 
poniesienia jakichś kosztów finansowych to jest to jak najbardziej możliwe. Tam gdzie gminy pomagają 
to wybiera się te drogi. Ta polityka może się nie podobać, ale Starosta będzie takiego zaangażowania  
oczekiwał.
Przewodnicząca:  Czy  jest  jakakolwiek  możliwość  zrobienia  chodnika  na  ul.  Nowej  w  Przystajni 
o długości 300 m?
Dyrektor PZD w Kłobucku: Proponowałbym ponowić taki wniosek.
Radny Jan Sas: Gmina Przystajń jest prawie na końcu jeśli chodzi o budowę dróg. Gminie Przystajń na  
otarcie łez jest proponowana droga w Kamińsku, która nie jest nikomu potrzebna. Jesteśmy traktowani  
jak piąte koło u wozu. 
Wójt: Pana poprzednik na sesji Rady Powiatu powiedział tak: „Wyjaśniając kwestie dotyczącą dróg na  
terenie Gminy Przystajń powiedział, że jest tam dużo dróg gruntowych, jest to jedyna gmina, gdzie  
jeszcze takie drogi występują”, wypowiedź ta o czymś świadczy i nie widać poprawy nawet w planach. 
Dyrektor PZD w Kłobucku:  Nie jest to jedyna gmina. Również na terenie Gminy Popów jest taka 
droga, między miejscowością Płaczki, a Wąsosz.
Przewodnicząca  podziękowała za przybycie na sesję. Mamy nadzieję, że Pan Dyrektor PZD będzie 
pamiętał o Gminie Przystajń. 
Dyrektor  PZD  w  Kłobucku:  Chciałem  podziękować  za  możliwość  wymiany  informacji  i  opinii. 
Z Państwa opinią się całkowicie zgadzam. Państwa oczekiwania są zasadne i  są do spełnienia,  pod  
warunkiem, że powiat będzie posiadał wystarczające środki finansowe.

5



Ad 8
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Przystajń z organizacjami pozarządowymi za 
rok 2012 przedstawiła Podinspektor Marta Okaj. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.
Przewodnicząca: Czy są jakieś uwagi i zapytania?
Brak uwag i zapytań.

Ad 9
Sprawozdanie z realizacji zadań wspierania rodziny za rok 2012 przedstawiła  Dyrektor Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Maj-Desperak. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.
Przewodnicząca: Czy są jakieś uwagi i zapytania?
Brak uwag i zapytań.

Ad 10
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

1) zawarcia  porozumienia  z  Powiatem  Kłobuckim  dotyczącego  wspólnej  realizacji  zadania 
publicznego tj. opracowania ekspertyzy hydrogeologicznej dotyczącej możliwości pozyskania 
i zagospodarowania energii ze źródeł geotermalnych w Powiecie Kłobuckim w formie studium 
hydrogeologicznego (podinsp. M. Okaj).  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  XXV.181.2013  w  sprawie zawarcia  porozumienia 
z  Powiatem  Kłobuckim  dotyczącego  wspólnej  realizacji  zadania  publicznego  tj.  opracowania 
ekspertyzy hydrogeologicznej  dotyczącej możliwości  pozyskania i  zagospodarowania energii  ze 
źródeł geotermalnych w Powiecie Kłobuckim w formie studium hydrogeologicznego jednogłośnie 
(13 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

2) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego (Skarbnik Gminy).

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXV.182.2013  w  sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Kłobuckiego jednogłośnie (13 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki.

3) uchwalenia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka (dyr. GOPS).

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
Wójt: Pomysł taki powstał, ponieważ jest taka Pani w Gminie Przystajń, która urodzi trojaczki. Dlatego  
w takiej sytuacji każda forma pomocy jest wskazana. 
Radny Jan Sas: Proponuję, żeby nie ograniczać tego, jeżeli jest ciąża mnoga i z tej uchwały wykreślić 
ten punkt, który ograniczałby dochody.
Przewodnicząca: Każda  ciąża  mnoga  powinna  być  po  1 000,00  zł  bez  progu,  a  z  tym  progiem 
2 000,00 zł na dziecko.
Radna Katarzyna Wiecha: Jaki jest podstawowy próg rodzinnego?
Dyrektor GOPS: 539,00 zł na osobę za 2012 rok.
Radna Katarzyna Wiecha: Uważam, że nie powinno być tego progu w tej uchwale.
Sekretarz: Zgadzam się z Państwem i w związku z tym wykreślamy ten punkt b) w § 2. 
Radny Mariusz Kluba: Taka jednorazowa zapomoga jest zastrzykiem, który tej rodzinie pomoże, ale 
może tutaj trzeba będzie pomyśleć co będzie za jakiś czas. 
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Dyrektor GOPS:  W tej chwili możemy pomóc tej rodzinie zapomogami i zasiłkami celowymi. Nie 
mamy żadnej  innej  możliwości.  Jesteśmy w trakcie rozmów z jednym dystrybutorem żywności  dla  
dzieci, żeby mleko i zupki w późniejszym czasie dostarczyć tej rodzinie. Rozmawialiśmy też z Panią, 
która prowadzi prywatną przychodnię, czy nie mogłaby przyjść pielęgniarka i pomóc tej rodzinie.
Radny Marek Jelonek: Można tą kwotę zwiększyć do 2 000,00 zł na każde dziecko.
Przewodnicząca: Proponuję, żeby ta kwota wynosiła 1 500,00 zł na każde dziecko. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie poprawki § 2, która brzmi: Zapomoga, o której mowa w § 1 
przysługuje,  gdy  urodzi  się  więcej  niż  jedno  dziecko  podczas  jednego  porodu.  -  poprawka 
przegłosowana jednogłośnie.
Przewodnicząca  zarządziła  głosowanie  poprawki  §  3,  która brzmi:  Zapomogę  przyznaje  się 
jednorazowo w wysokości 1 500,00 zł na każde dziecko. - poprawka przegłosowana jednogłośnie.
Sekretarz:  W związku  z  tymi  przegłosowanymi  zmianami  załącznik  do  tej  uchwały  będzie  inny,  
bardziej skrócony. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie projektu uchwały po zmianach. 

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę Nr XXV.183.2013 w  sprawie uchwalenia jednorazowej 
zapomogi z tytułu urodzenia dziecka jednogłośnie (13 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki.

4) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2013-2015 (dyr. GOPS).

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXV.184.2013  w  sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny na lata 2013-2015  jednogłośnie  (13  Radnych  za)  w głosowaniu 
jawnym przez podniesienie ręki.

5) zmiany uchwały nr XXIII.170.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 18 lutego 2013 r. w sprawie 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy (podinsp. Ł. Grajcar).

Przewodnicząca  poinformowała, że w projekcie uchwały brakowało podstawy prawnej i w związku 
z tym ta autopoprawka. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały autopoprawki, po czym zarządziła 
głosowanie. 

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXV.185.2013  w  sprawie zmiany uchwały 
nr XXIII.170.2013  Rady Gminy Przystajń z dnia 18  lutego 2013  r.  w sprawie wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości,  na której zamieszkują mieszkańcy jednogłośnie  (13  Radnych  za)  w głosowaniu 
jawnym przez podniesienie ręki.

6) likwidacji Gminnego Przedszkola Publicznego w Kuźnicy Starej (dyr. GZOS).

Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały.  Zapytała  czy  jest  opinia  odnośnie  likwidacji  tego 
przedszkola Związku Nauczycielstwa Polskiego.
Dyrektor GZOS odczytała  opinię  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego,  poinformowała  również,  że 
Kuratorium Oświaty w Katowicach zaopiniowało pozytywnie zamiar likwidacji z dniem 31 sierpnia 
2013 r. Gminnego Przedszkola Publicznego w Kuźnicy Starej. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
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Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXV.186.2013  w  sprawie likwidacji Gminnego 
Przedszkola Publicznego w Kuźnicy Starej większością  głosów  (12  Radnych  za,  1  Radna 
wstrzymała się od głosu) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za głosowali  Radni:  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  M. Jelonek,  M. Kluba, M. Kwaśny,  J.  Leśniak,  
J. Sas, D. Sendal, B. Szymanek, A. Tomziński, K. Wiecha, W. Woźny.
Wstrzymała się od głosu: H. Kapuścik.

7) zaciągnięcia kredytu na budowę kompleksu sportowego w Przystajni (Skarbnik Gminy).

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
Radny Edward Chamela: W pierwszej chwili ile to boisko miało kosztować?
Skarbnik: Całkowity koszt wynosi 1 237 928,00 zł. W tym roku mamy koszty 120 000,00 z dotacji 
i 209 840,00 zł z kredytu. Następne środki są zaplanowane na 2014 rok. 
Radny Jan Sas: Co tam ma być oprócz boiska?
Wójt:  Bieżnia  300  m,  rzutnia  kulą,  boisko  do  piłki  plażowej  siatkowej,  trybuny,  oświetlenie 
i ogrodzenie boiska.
Radny Jan Sas: Jakie koszty utrzymania tego kompleksu będą?
Wójt: Konserwacja i bieżące utrzymanie kompleksu boisk.
Radny marek Jelonek: Za takie pieniądze takiego obiektu już nie zbudujemy.
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę Nr XXV.187.2013 w  sprawie zaciągnięcia kredytu na 
budowę  kompleksu  sportowego  w  Przystajni większością  głosów  (12  Radnych  za,  1  Radny 
wstrzymał się od głosu) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za głosowali Radni:  E. Chamela, J. Chrzęstek, M. Jelonek,  H. Kapuścik, M. Kluba, M. Kwaśny,  
J. Leśniak, J. Sas, D. Sendal, A. Tomziński, K. Wiecha, W. Woźny.
Wstrzymała się od głosu: B. Szymanek.

8) sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  lub  rozkładania  na  raty  należności  mających 
charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Przystajń i jej jednostkom podległym oraz 
wskazania organów do tego uprawnionych (Skarbnik Gminy).

Przewodnicząca  poprosiła  Skarbnik Gminy o przedstawienie  projektu uchwały w sprawie  sposobu 
i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności mających charakter cywilnoprawny 
przypadających  Gminie  Przystajń  i  jej  jednostkom  podległym  oraz  wskazania  organów  do  tego  
uprawnionych.
Skarbnik omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca: Kiedy takie umarzania były stosowane? Czy były takie przypadki?
Skarbnik:  Były  takie  przypadki.  Są  to  należności  cywilnoprawne,  czyli  opłata  za  wodę,  renta 
planistyczna, opłata adiacencka, najem lokali użytkowych, wynajęcie hali sportowej. W 2012 r. 1 osoba 
miała rozłożone należności na raty. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXV.188.2013 w sprawie sposobu i trybu umarzania, 
odraczania  lub  rozkładania  na  raty  należności  mających  charakter  cywilnoprawny 
przypadających Gminie Przystajń i jej jednostkom podległym oraz wskazania organów do tego  
uprawnionych jednogłośnie (13 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
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9) zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2013-2021  (Skarbnik  
Gminy).

Przewodnicząca  poprosiła  Skarbnik  Gminy  o  przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2013 - 2021.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXV.189.2013  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2013  -  2021 jednogłośnie  (13  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

10) zmiany Uchwały Nr XXIV.177.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie  
zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na wykonanie otworu studziennego ujmującego wody 
podziemne z utworów jury dolnej na działce nr ewid. 545/4 w Przystajni

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXV.190.2013  w  sprawie zmiany  Uchwały 
Nr  XXIV.177.2013  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  11  marca  2013  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  
pożyczki  długoterminowej  na  wykonanie  otworu  studziennego  ujmującego  wody  podziemne 
z  utworów  jury  dolnej  na  działce  nr  ewid.  545/4  w  Przystajni jednogłośnie  (13  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

Ad 11
Zajęcie  stanowiska w sprawie  propozycji  Parafii  Rzymsko-Katolickiej  pw.  Św.  Trójcy w Przystajni  
dotyczącego budynku „Sukiennic”.
Przewodnicząca: Ksiądz  Proboszcz  zaproponował  nam  nieodpłatną  dzierżawę  Sukiennic  na  okres 
25 lat, a po tym okresie 25 lat za jakąś opłatą albo dalej gmina miałaby je dzierżawić albo odda je 
Parafii. Jakie są konsekwencje prawne, czy możemy ten budynek przejąć, na co i po co?
Sekretarz: Jeżeli to nie będzie zabytek to nie ma jakiejkolwiek możliwości uzyskania dofinansowania  
na te Sukiennice. Z tego co dowiedzieliśmy się od Księdza Proboszcza to on nie będzie występował  
o to, żeby ten budynek został wpisany do rejestru zabytków. Jeżeli wydzierżawilibyśmy te Sukiennice to  
musimy podjąć uchwałę Rady Gminy Przystajń, musi być w niej określony cel publiczny.
Przewodnicząca: Co Pan Wójt na to powie?
Wójt: Jaki moglibyśmy wskazać cel publiczny? Jest problem z określeniem celu publicznego. Jednym 
z rozwiązań jest to, żeby ten obiekt stał się zabytkiem. Na dzień dzisiejszy przeszkody są prawne, żeby  
przeznaczyć jakąkolwiek kwotę na obiekt, który nie jest zabytkiem.
Radny  Marek  Jelonek: Czy  nie  mógłby  Ksiądz  Proboszcz  gminie  przekazać  tych  Sukiennic  na 
własność?  Jeżeli  nie  byłby  to  zabytek  to  moglibyśmy je  wyremontować  i  wydzierżawić  na  lokale 
handlowe. 
Radny Edward Chamela: Ksiądz Proboszcz powiedział, że będzie szukał kogoś prywatnego kto ten 
budynek wydzierżawi, jeżeli gmina nie będzie chciała. Jak weźmie to osoba prywatna to nas będzie 
mogła wyrzucić z rynku i ogrodzić ten teren.
Wójt: Jeśli  tam  byłaby  np.  działalność  gastronomiczna  to  się  skończy  problem  z  toaletami.  
Przynajmniej ludzie mieliby dostęp do toalet w rynku.
Przewodnicząca: Czy jeżeli chcielibyśmy pomóc jako gmina w remoncie tych Sukiennic to czy jest  
taka możliwość?
Radca Prawny: Nie ma takiej możliwości.
Sekretarz: Nie byłoby problemu z wpisaniem tego obiektu do rejestru zabytków, ale tego musi chcieć 
właściciel.
Wójt: Możemy w piśmie do Księdza Proboszcza napisać, że będziemy partycypować w kosztach jeśli 
ten obiekt stanie się zabytkiem.
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Radny Jan Sas: Można napisać, że przejmiemy na własność te Sukiennice za przysłowiową złotówkę. 
Nie może być tak, że Ksiądz Proboszcz bierze pieniądze z dzierżawy, a my partycypujemy w kosztach. 
Radny Janusz Leśniak: Można zrobić tam w pewnej części tego obiektu muzeum, a wydzierżawić to 
np. na 50 lat.
Przewodnicząca: Najlepiej byłoby, żeby wynajął to ktoś prywatny.
Radny Marek Jelonek: Coś jeżeli jest zabytkiem to jest z tym później problem.
Przewodnicząca: Ten parking za Sukiennicami też jest kościelny naprzeciwko Pana Gaździckiego?
Sekretarz: Nie.
Radny Jan Sas: Proponuję, żeby zostały te Sukiennice przekazane nieodpłatnie, za tzw. przysłowiową 
złotówkę, dzierżawa nie wchodzi w grę. 
Sekretarz: Ksiądz Proboszcz ostatnio powiedział, że nieodpłatnie nam tych Sukiennic nie przekaże. 
Może nam je tylko wydzierżawić na 25 lat. Jeżeli gmina nie wyrazi zgody na dzierżawę to Parafia  
będzie chciała wydzierżawić te Sukiennice inwestorowi prywatnemu.  
Przewodnicząca: Była  konkretna  propozycja  Księdza  Proboszcza:  Czy  Rada  Gminy  Przystajń 
wydzierżawi te Sukiennice na 25 lat.
Sekretarz: Na ten moment można zaproponować, że chcemy przejąć te Sukiennice na własność. 
Przewodnicząca: Wystąpimy do Księdza Proboszcza,  że ze względów prawnych nie możemy tych 
Sukiennic wydzierżawić, ale możemy nieodpłatnie je przejąć na własność.
Wójt: Trzeba pamiętać, że musi być określony cel publiczny.
Sekretarz: Jeżeli chcemy pomóc to proponuję, żeby zostało to parafialne, a bezpieczne i estetyczne. 
Żeby to się stało bezpieczne i estetyczne to ten obiekt musiałby być zabytkiem. Z tą świadomością, że  
jeśli chcemy dofinansować zabytek to możemy.
Radny  Marek  Jelonek: Chcę  zwrócić  uwagę  na  jedną  sprawę.  To  jest  budynek  w  centrum  wsi 
i przynosi on dochód.
Radna Katarzyna Wiecha: Najlepiej dać kasę za darmo. Jeżeli to będzie zabytek to ten remont będzie 
znacznie droższy.
Sekretarz: Na ten  moment  możemy rozważyć  ewentualność,  żeby Parafia  przekazała  ten  budynek 
gminie na własność. Jeśli taka propozycja będzie to się jeszcze nad tym zastanowimy. 
Przewodnicząca: Na ten moment odpiszemy, że gmina jest zainteresowana przejęciem tych Sukiennic 
na własność. Czy ten nasz tok rozumowania jest dobry?
Radca Prawny: Szczerze mówiąc, jeśli chcą Państwo moją opinię usłyszeć, to Państwa koncepcja mi 
się w ogóle nie podoba z uwagi na to, że trochę stoi w sprzeczności z duchem ustawy o samorządzie 
gminnym i w sprzeczności z duchem ustawy o gospodarce nieruchomościami. W zasadzie byłby to  
pierwszy przypadek,  gdzie  Rada  jak  gdyby  z  własnej  woli  chce  nabyć  mienie  prywatne  na  zasób  
komunalny.  Takie  mienie  zazwyczaj  nieodpłatnie  nabywa  się  tylko  i  wyłącznie  na  cel  komunalny.  
W tym przypadku musielibyście zrobić tam muzeum. Pod znakiem zapytania według mnie pozostaje 
możliwość  wynajmowania  dalej  w  tym  lokalu  lokali  użytkowych.  Dalej  w  ogóle  nie  rozważacie 
Państwo najistotniejszej kwestii, czyli wysokości kosztów, które należałoby ponieść. Poza tym wydaje 
mi się, że właściciel nie ma woli przekazania tego majątku.

Ad 12 i Ad 13
Przewodnicząca: Co z kanalizacją na ul. Kolejowej w Przystajni i w Kuźnicy Starej?
Sołtys Halina Habrajska: Już można się podłączyć. Pisma już idą do mieszkańców.
Przewodnicząca: Kiedy będą te opłaty adiacenckie naliczane?
Sekretarz: Najpierw trzeba zrobić wycenę, a to kosztuje.
Wójt:  W tym roku zaczniemy naliczać opłatę adiacencką i jest ona niezależna od tego, czy ktoś się  
podłączy do kanalizacji, czy nie. Opłata adiacencka powstaje w momencie wybudowania medium. 
Radny Edward Chamela:  Sekretarz wszystkie koszty związane z ustawą śmieciową porównywał do 
Gminy Miedźno, a my mamy wg gazety te koszty największe. Trzeba to wyjaśnić i sprostować. Co 
z odbiorem (ze zbiórką) opon?
Sekretarz: Rozmawialiśmy dzisiaj na ten temat i chcemy zrobić tą zbiórkę opon po 1 lipca 2013 r. Jest 
ona uzależniona od miejsca na składowanie. 
Dyrektor  GZOS:  Było  pytanie  odnośnie  zużycia  energii  elektrycznej  w  szkołach.  W  Borze 
Zajacińskim wynosi ono 8 351,00 zł za 2012 rok; w Przystajni – szkoła podstawowa 36 600,00 zł; 
gimnazjum, w tym hala sportowa, kuchnia, oświetlenie przyszkolne 39 800,00 zł. 
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Radny Jan Sas: To co jest w Borze Zajacińskim przez cały rok to w Przystajni za miesiąc. Po co tyle  
tego oświetlenia wokół Zespołu Szkół w Przystajni?
Dyrektor  GZOS: Z  tego  co  mi  powiedział  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Przystajni  to  mniej  tego  
oświetlenia już nie może być.
Radny Jan Sas: Niech mi Pani Dyrektor przedstawi przepis, że musi być pięć lamp, czy dziesięć, to ja 
już się więcej nie będę odzywał. 
Wójt: Pani Dyrektor GZOS trzeba zrobić analizę co tyle zużywa energii. Najwyraźniej jest bardzo dużo 
urządzeń,  które  są  energochłonne,  np.:  urządzenia  w kuchni  i  wentylacja  pochłaniają  dużo energii.  
Rozumiem, że chcecie to wyjaśnić, więc należy brać pod uwagę wszystkie aspekty sprawy.
Przewodnicząca:  Dyrektor Zespołu Szkół w Przystajni podczas Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 
powiedział, że podłogi trzeba myć w bardzo gorącej wodzie i dlatego musi chodzić bojler. 
Sołtys Dariusz Kulej: Czy nie prościej i taniej byłoby latem napalić w tych piecach na ekogorszek?
Radny Jan Sas:  W związku  z  powyższym skoro  jest  taka  sytuacja  to  Rada  powinna  się  zwrócić 
o  wyjaśnienie  tego  zużycia  energii  do  następnej  sesji  Rady  Gminy  Przystajń.  Trzeba  wystąpić  do  
Dyrektora, żeby na piśmie napisał wyjaśnienia.
Wójt: Mnie  dziwi  jedna  rzecz.  Jeśli  na  jednej  komisji  temat  nie  zostaje  wyjaśniony  to  dlaczego 
Dyrektor nie zostaje wezwany na kolejną komisję, żeby temat domówić. Dlaczego się nie kontynuuje  
tematu tylko się potem dyskutuje bez niego. Jeśli się zaczyna temat to trzeba go skończyć. Chyba, że  
Dyrektor nie potrafi wyjaśnić to wtedy sprawę należy przekazać do wyjaśnienia Pani Dyrektor GZOS. 
Przewodnicząca: Pan Dyrektor ma tą sprawę wyjaśnić do końca marca 2013 r.
Radny Edward Chamela: Na poprzedniej sesji dowiedzieliśmy się, że więcej grup płaci za wynajem 
hali sportowej niż jest w harmonogramie, a teraz dowiadujemy się, że również na małej hali grają 3, czy  
4 grupy.
Wójt: Pani Dyrektor GZOS takiej informacji nie da się uzyskać ze szkoły?
Dyrektor GZOS: Do tej pory nikt się nie pytał o małą halę. Mała hala jest na innych warunkach. Tam 
jest płacone mniej na godzinę, ale wynajmujący za nią płacą.
Przewodnicząca: Dlaczego nie mamy takiego wydzielonego rachunku finansowego, gdzie można te 
pieniądze wpłacać? Wtedy widzielibyśmy ile jest tych wpłat. 
Wójt: Mamy czy nie mamy takiego rachunku?
Dyrektor GZOS: Jest przygotowany projekt uchwały. 
Skarbnik: Teraz również można sprawdzić ile tych pieniędzy wpłynęło. Wcześniej jak były Panki to 
tych wpłat było więcej.
Radny Jan Sas: Proszę o przygotowanie takiej informacji ile tych pieniędzy wpłynęło.
Przewodnicząca na koniec sesji złożyła życzenia Wielkanocne. 

Ponieważ wyczerpano porządek obrad Przewodnicząca dokonała zamknięcia XXV sesji Rady Gminy 
Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                          mgr Henryka Kapuścik
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